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Klub rodičů a přátel ZŠ MŠ Chýně, z.s. – zápis z členské chůze  

01.10.2024 v 18h, ZŠ Chýně – Bolzanova 800, 253 03 

Svolává předsedkyně spolku: Anna Tatarová 

Body programu: 

1. Přivítání členů Klubu rodičů a hostů 

2. Piknik, Fotosoutěž, Zažít město jinak - ohlédnutí za akcí 

3. Seznámení s aktuálním seznamem členů klubu rodičů - kontrola usnášeníschopnosti 

4. Plán akcí a organizace 2024 – Filharmoniště, sv. Martin 

5. Dotace za rok 2024 

6. Plány na rok 2025 a žádost o dotace na rok 2025 

7. Diskuse 

 

1. Počet členů pro rok 2024/2025 – 14, 9 hlasů -> usnášení schopní jsme – Jana Majtanová a 
Lucka Pilařová bez hlasovacího práva, protože na Teams se nedaří spustit nahrávání – 
nevadí        
 

Slovo má paní L. Vyvialová:  
a. Svatý Martin – kůň i Martin domluvený, ohňová show bude stejná jako každý rok – 

platí škola;  
TIP: jedna maminka v Chýni má šermířský spolek a také „točí s ohněm“; další 
kontakty Martin Labudík, paní Vyvialová zkusí dát výzvu přes „našeškola“. 
11.11.2024 v 17h začne průvod dole u školky jako každý rok, na začátku průvodu 
úvodní slovo někdo ze školky – domluví paní Vyvialová včetně aparatury s MŠ; 
Osmáci budou mít svůj stánek s občerstvením, mošt budou prodávat osmáci 
spolu, párek v rohlíku, nápoje studené i teplé aj. KR zařídí z občerstvení jen 
rohlíčky. Osmáků letos 4 třídy, bude všeho dost.  

 
b. Drakiáda v roce 2025 nebude – Parťáci mají jiné projekty namyšlené. 

 
c. Loučeň – sportovní turnaj koncem května/den dětí – smíšené týmy, týmy dětí i 

dospělých, celé třídy -> dopoledne budou sportovat děti v rámci rozvrhu ve škole 
– disciplíny, odpoledne by navazovalo na sportovní turnaj pro dospělé -> v roce 
2024 Loučeň termínově vyšla do závěrečných vystoupení ZUŠ, změnou termínu u 
toto bude vyřešeno; KR nebude na Loučeň žádat o dotaci i podle paní Vyvialové 
netřeba. 

 
d. Nápad od Parťaků, letošní téma – wellbeing - jednou za dva měsíce turnaj – různé 

týmy -> sportujeme, hýbeme se -> čtv 18h (případně s OÚ domluvit turnaj během 
hodin pro veřejnost pátek 17-20h).  
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e. Workshops: 
OD 1.11 budou ve škole zdravotníci -> možno propojit – paní Vyvialová nás propojí- kontakt 
na pada Odehnala;  
Kyberbezpečnost – dlouhodobý neúspěch s akcemi pro rodiče – Kristýna Kracíková -> 
konzultovat s ní – které programy jsou ve kterých třídách -> má i přehled v tom, co na trhu 
je a které agentury jsou dobré a kterým se vyhnout. I s paní Kracíkovou probrat ve které 
třídě má či nemá „smysl“ program na kyberbezpečnost např. pro 1-2.třídy.  
Drogy – v každém ročníku nějaké téma – opět na diskusi s paní Kracíkovou -> co a jak by 
dávalo případně smysl; 
Šikana – prevence – spolu se učíme, spolupracujeme – paní Klucká a Kracíková chodí do 
tříd, grand ze Středočeského kraje -> jsou i peníze na selektivní prevenci pro 2. stupeň a 
na 1.stupni -> pro rodiče – nebylo a nebude -> může se pokusit zařídit KR; 
-> pro učitele – jednou za dva roky v rámci školení práce s kolektivem aj.  
Primárně preventivní program na stránkách školy -> v krizových plánech popsané situace, 
kde se učitel proškolí – v praxi to může probíhat různě, paní Vyvialová bude ráda za zpětnou 
vazbu. 
Katarína – krizové plány v archivech, nemá dobrou osobní zkušenost a narazila na to, že 
paní učitelka nevěděla, jak reagovat, ani ona jako rodič -> pro rodiče „neviditelné“ kroky 
školy v této oblasti, chybí zpětná vazba -> anonymní dotazník na konci roku je málo.  
Reakce paní Vyvialové – napsat učiteli i řediteli – mají otevřené dveře, diskuse možná na 
jiném kanále. Katarina zpochybňuje ochotu pana ředitele věci řešit. 
TÝDEN ZDRAVÍ ve škole – stop obezitě – jednoduché cvičení, jak může vypadat zdravá 
sváča, meditační techniky -> rozšířit povědomí ostatním – jak pro rodiče, děti, ale i třeba 
seniory  - pozvat odborníky aj.  
Děkujeme za účast paní Vyvialové a ta se s námi také loučí.  

 

2. Zhodnocení akcí: 
a.  Loučeň – zpětná vazba od týmu družiny – náročné, ale za nás OK, o turnaj 

v korfbale nebyl zájem vůbec, v prostřední části „hodina před školou“ zablbněte si 
s námi, slabší účast, ale bubliny měly úspěch.  

 
b. Zažít město jinak – super, i když změna počasí a program uvnitř, pozitivní ohlasy, 

v roce 2025 bude určitě znovu.  
 

c. Fotosoutěž – ohodnoceny všechny příspěvky – zvolen jeden absolutní vítěz. 
 

d. Piknik pro prvňáčky- velmi úspěšná akce, dorazilo hodně dětí, rodičů, učitelů i 
vychovatelek. Velmi dobré ohlasy, akce splnila svůj účel.  

 
 

3. Seznámení s aktuálním seznamem členů klubu rodičů - kontrola usnášeníschopnosti: 
14 členů pro rok 2024/2025 – usnášení schopni jsme 6 přítomno osobně  + 3 na základě 
plné moci 
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4. Plán akcí a organizace 2024 – Filharmoniště, sv. Martin: 
a. Filharmoniště 6.10.2024 – Lucka Pilařová s Luckou Chytrovou, vše domluvené, 

případně doladíme za pochodu; holkám velké poděkování 
 

b. Svatý Martin - budeme prodávat rohlíčky – objednávka od Radky, na košíčku bude 
i cedulka – příspěvek 10 Kč v hotovosti nebo QR kód na transparentí účet a 
hotovost pak vložíme také na transparentní účet. Odhasováno, že koupíme 1.000 
ks rohlíčků –> odhlasovaný počet rohlíčků 1000 – 9 hlasů pro, nikdo proti, jeden se 
zdržel.  

Aneta – nahoře, Katarína od 17,30 pomůže u stánku Anet 

- Rozmístit lucerničky od družiny (budou v zádveří), dát 
svíčky a zapálit (koupit svíčky a zápalky dlouhé, špejle-
nebo dlouhý zapalovač se osvědčil) 

- Rozmístit koše na odpad a dát pytle (koupit pytle na 
odpad) 

- Připravit stánek pro klub (dva stánky, aby se nám netvořili 
fronty), QR na transparentní účet pro dobrovolné příspěvky 
pro klub 

- Přivézt rohlíčky (možná Radka přiveze, tak domluvit 
převzetí) 

- Cedulka: Rohlíček 10Kč příspěvek pro Klub rodičů 
- Kasička, pokladnička 
- Gumové rukavice na podávání rohlíčků (máme) 
- Ubrousky (koupit) 

Anička- domluví s městem stánky a koše na odpad, zhasnutí světel a hasiče/policii 
doprovod průvodu ke škole 

Dole Lucka Chytrová, Lucka Pilařová (zjistí u školky vymezení prostoru, nákup 
svíček do lucerniček), Jana dole cca 16,30 -> pak přesun ke škole a tam pomůže 
s tím co bude potřeba.  

neobsezané úkoly za pochodu rozdělíme, Anička asi na akci nebude, bude to těžké, 
ale dáme to, odhodlání nám nechybí        

5. DOTACE 2024 – máme před sebou sv. Martina, vše ostatní již proběhlo – viz shrnutí akcí a 
minulé schůze.   
  

6. DOTACE 2025 – hlasování předcházela diskuse – viz bod č. 7: 
• Akce bez dotace – Pexesiáda (Lucka Chytrová po jarních prázdninách), 

Filharmoniště (Lucka Pilařová 6.10.2024), Masopust – mělo by převzít město, ale 
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pravděpodobně zůstane pod o.p.s. s paní Kovářovou, dopravní soutěž možná, Zažít 
město jinak.     

 
• Akce s dotací (včetně spoluúčastí)– sv. Martin 6000,- Kč, Multi-kulti 18000,-Kč, 

Semináře/worshops 30.000,- Kč, seberozvoj KR 7.000,- Kč.  
 

Hlasování: 9 hlasů pro, nikdo proti ani se nikdo nezdržel 
 
 

7. Diskuse:  
• Na transparentním účtu KR máme – 9.900 Kč, díky ZŠ která dala možnost platit 

přes portál a na třídních schůzkách byla o KR zmínka, možnost podpory a případně 
zaslání platby přes QR kód; 

• Dopravní soutěž ve spolupráci s Policií, OÚ -> Policie má preventivní programy ve 
školce/škole; otázkou je, zda se tomu věnovat; 

• Multikulturní setkání organizačně hodně náročné oproti Pikniku – na Multi-kulti je 
nás málo na organizaci, dávalo by smysl spojit se Zažít město jinak – vše na 
dobrovolní bázi; Katarina slibuje, že si lidi sežene a organizaci zastřeší. Změna 
z multikulturního setkání na Chýňské sousedské setkání, aby se mohli zapojit i 
čeští sousedé. Omezit workshopy běh pouze v jedné časové linii. Hlavní podium 
lépe zorganizovat. Prodejci mají zájem, více piva, lepší plán příspěvků na 
facebook, propagace. 

• Kreativní tvoření – pod taktovkou Lucky Chytrové – prostředek pro relaxaci – to je 
akce bez dotace a je to myšleno jako součást návratu k těm seminářům a 
workshopum, jako jeden z workshopu; 

• Sociálně komunikativní platforma, perosnální platforma KR -  Chýně narostla 
v čase, KR se proměňuje, počet členů je méně a méně – zaměřit se na sociálně 
edukativní akce x nejen kulturní akce -> wellbeing, diverzity, příroda, charita, aj.  

• Pravidelné diskuse -> které se předkládají Radě -> semináře s potřebným tématem 
-> vyslat veřejnosti dotazník? Zpětná vazba na školu, jaké problémy se řeší/ neřeší. 
Můžeme zprostředkovat škole /radě. 

• Semináře pro rok 2025 – ZDRSEM – kurz první pomoci zážitkovou metodou, 
REVOLUTION TRAIN“ – Anička pozitivní zkušenost z gymnázia v Hostivici, kdy byli 
na akci primáni, Seminář 10.10.2024 – rozvoj silných stránek aj. – bude online – 
Katka je přihlášená.  

• Průzkum co dělají jiné Kluby rodičů – na co se zaměříme my.  
 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

+ online Jana Majtanová a Lucie Pilařová – bez hlasovacích práv 

 

V Chýni 1.10.2024 
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Podpis - předceda – Anna Tatarová 

 

Podpis - místopředceda – Lucie Pilařová 


